
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 11. oktober 2023 
Kl. 14.30 til 16.30 hos Inge Lise Frejavej 59 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Joan, Ingemarie, Helle og Inge Lise 
Afbud: Ingen afbud 
 
Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 
Vi har fået opsat bedre og højere hegn mod Markvej samt lukket gennemgang 
mod Markvej og mod stien ved Helle. De to gennemgange bliver her inden 
vinteren lukket med hæk af Poul Erik. Vi fik oplyst af Henrik på 
afdelingsmødet, at vi får en anden traktor. Traktoren kommer fra en anden 
afdeling, og den er samme årgang som vores gamle traktor, som blev stjålet. 
Den bliver tilrettet, så den passer til vores afdeling. 

 
 

1. Siden sidst (bordet rundt) 
Intet at berette 
 

2. Evaluering af afdelingsmødet 
Vores afdelingsmøde gik godt bortset fra vores kommunikationsfejl med 
Sejlflod Hotel. Inge Lise var ikke tilfreds med smørrebrødet fra Sejlflod 
Hotel. Det var friskt, men de havde ikke den størrelse, som vi havde bestilt 
og betalt for. Vi prøver at bestille smørrebrød fra et nyt sted til næste år. 
 

3. Julefrokost 
Vi holder julefrokost den 6/12-2023 i Fælleshuset Frejavej. Ingemarie står 
for indbydelse og tilmeldinger samt småkager. Vi hjælper alle med 
opdækning og afrydning/rengøring af lokaler. Helle og Inge Lise står for 
indkøb og madlavning. 
 

4. Eventuelt 
 
 

5. Næste møde – 1. kvartal 2024 

 

 

Dato: 7/3-2024   Tidspunkt: 14.30-16.30   Sted: Ingemarie Frejavej 57 

Frejavej 


